

Lindeballe og Omegns Borgerforening

Referat LOB bestyrelsesmøde 12. maj 2025

Mødet afholdes hos Eva og Henrik mandag 12. maj 2025 kl. 17.30 på Åstvej 59, 7321 Gadbjerg.

Eva og Henrik sørger for aftensmad.

Inviterede: Eva, Henrik, Mikael, Stine, Henrik P., Børge og Michael

Deltagere: Eva, Henrik, Mikael, Stine, Henrik P., Børge og Michael

Afbud fra: Ingen

1. Velkommen og siden sidst

2. Opfølgning på flagallé

- a. Den blev aflyst, da der ingen konfirmationer er i Lindeballe Kirke i 2025
- b. Selvopsætning er muligt fremadrettet, hvis der ønskes en flagallé
- c. Bestyrelsen kan ved forespørgsel, og hvis det er muligt for dem, opsætte flagallé for 500 DKK pr. gang til MobilePay efter aftale med bestyrelsen

3. Opfølgning på forårsrengøring

- a. Flot fremmøde med 32 deltagere
- b. Der er lavet en rigtig god guide til kommende år
- c. Der er efterfølgende orienteret om løse beslag / skruer ved shelterbordet på pladsen
- d. Hvad er situationen med legepladsen?
 - i. Legetårn skal afspærres og nedrives grundet standen
 - ii. Mikael har undersøgt muligheder for nyt legetårn, og det undersøges, hvordan vi kan søge midler til projektet til ca. 120.000 DKK ekskl. opsætning
 - iii. Michael tager fat i Tine ift. ansøgning om midler til nyt legetårn
- e. Fliser under bænke ønskes for at muliggøre græsslåning i området; Mikael har en palle stående, som kan bruges, men der skal planeres og sættes op
- f. Der laves en dag, hvor bestyrelsen mødes, planerer og sætter fliserne op + bord ved shelterplads skal skrues fast – det fastsættes til 27. maj kl. 17.30 (Børge medbringer aftensmad)
- g. Michael køber to nye bænke, og Stine og Michael smider de tre gamle ud
- h. Brændemuligheder ved shelterplads skal ændres; brændeskilt skal væk og evt. hjemmesider skal opdateres med info om, at det ikke er muligt at købe brænde længere - bestyrelsen sørger for, at der stadig er brænde derovre til fri afbenyttelse
- i. Vejvisningsskilte fra forsamlingshus til legepladsen skal laves
- j. Skilt ved forsamlingshuset om ny legeplads skal fjernes, da legepladsen ikke længere kan betragtes som ny

4. Forespørgsel om samarbejde fra kirken

- a. De ønsker en koncert i efteråret 2026 med Zenobia i Lindeballe Kirke til en pris af 16.000 kr. og spørger, om vi vil være med og betale halvdelen. Hvad er vores holdning?

- i. Tilbagemelding bliver, at vi gerne vil lave et samarbejde, hvor koncerten afholdes enten før eller aftensmad, sådan at der kan være et spisearrangement i forsamlingshuset før eller efter. Det undersøges, hvordan indtægterne til arrangementet fordeles
 1. Michael sørger for dette

5. Lindeballe Kro

- a. Michael og Stine er tovholdere
- b. Stine har sendt indbydelse til arrangementet på mail, Facebook og på lindeballe.dk
- c. Børge sørger for vin til arrangementet (2x rødvine, 2x hvidvine, 1x rosé og 1x spumante til pandekagerne pr. kuvert). 6 mand om en flaske
- d. Fokus er mad og stemning og ikke umiddelbart ekstra underholdning

6. Det lokale måltid (27. september)

- a. Senere på året har vi det lokale måltid, hvor vi lægger op til, at deltagerne kan levere råvarer til menuen. Måske skal vi have en påmindelse ud, så de allerede nu tænker over, hvad de putter i jorden 😊
 - i. Stine sender en reminder ud til folk pr. mail og Facebook efter Lindeballe Kro arrangement ift., hvad de kunne ønske at bidrage med af råvarer
 - ii. Michael nævner arrangementet til Lindeballe Kro arrangementet

7. Sankt Hans (23. juni)

- a. Eva og Henrik er tovholdere
- b. Stine laver invitation til arrangementet. OBS: Info om teltop sætning og teltnedtagning skal indgå, sponsorerer af salater, pastasalater, kartoffelsalater og kage.
Tilbagemelding til Eva og Henrik senest 14 dage før arrangementet. Drikkevarer købes på pladsen, service og snobrødspind medbringer man selv. Snobrød kl. 17.30, mad kl. 18 og båltale kl. 20
- c. Heks skal laves af Mette - Eva snakker med hende om det
- d. Båltaler: Søren Søndergaard (er aftalt)
- e. Etablering af Sankt Hans bål ved Henrik P. inkl. optænding af bål
- f. Sange genbruges fra sidste år i kopirummet (Eva og Henrik medbringer dem)
- g. Teltop sætning dagen før kl. 16 (ved Lindeballe Gård), bestyrelsen møder ind 15.30, og teltnedtagning dagen efter kl. 17
- h. Ben: Anna vil gerne ordne ben, men ønsker at få hjælp - der er rakt ud til Jytte Troelsen
- i. Henrik og Eva står for indkøb til arrangementet
- j. Grillmester x3: Henrik P., Henrik og Børge
 - i. Henrik P. sørger for indkøb af grillkul, optændingsblokke mv.
- k. Børge sørger for drikkevarer til arrangementet og vingaver (chokolade til heksemester, 2x hvidvin til Linda/Bo og 2x rødvin til båltaler)
- l. Michael sørger for indkøb af sodavand og saftvand til arrangementet
- m. Mikael sørger for vand til arrangementet
- n. Barpersonale: Eva og Michael

- o. Nye priser: 20 kr. for øl
- p. Michael undersøger, om Tine deltager til arrangementet og tager imod penge
- q. Snobrødsdrej og lege til børn medbringes af Stine og Michael
- r. Der skal bestilles 5 nye bænke til arrangementet. Michael bestiller i samme ombæring som køb af borde- og bænkesæt til legepladsen
- s. Eva og Henrik sørger for oppyntning af bord samt indkøb af stannioler, karklude, viskestykker, køkkenrulle, vådservietter, engangsbakker til pølser, affaldsposer inkl. stativer m.m.

8. Nyt fra udvalg

- a) Stier og legeplads (Henrik)
 - o Legeplads er diskuteret tidligere. Stier ser fine ud efter forårsrengøring, og Henrik sørger for at fjerne lidt buske og brændenælder fra bækken mod Præsteengsvej i løbet af maj/juni
- b) Lokalrådet Vejlevesteregnet (Henrik P.)
 - o Intet nyt
- c) Lindeballe.dk. (Stine)
 - o Kommende møde mandag 26. maj
- d) Forsamlingshusudvalget (Eva)
 - o Intet nyt
- e) Bevillingsudvalget (Henrik P.)
 - o Der skal søges om penge til nyt legetårn
- f) Kommunikationsudvalget (Børge)
 - o Intet nyt

9. Dato for næste møde.

- g) Mandag d. 1. september kl. 17.30 hos Børge inkl. aftensmad

10. Evt.